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  PROTOKÓŁ  Nr XXXIX/ 2009 

z przebiegu XXXIX zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Zbąszynku 
odbytej w dniu 29 października 2009 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Zbąszynku 

Przewodniczący Rady Jan Mazur powitał radnych, Pana Wiesława Czyczerskiego, 
Burmistrza Zbąszynka; Panią Dorotę Chłopowiec, główną księgową; dyrektorów szkół, 
kierowników jednostek organizacyjnych oraz pozostałych przybyłych  i  otworzył obrady 
XXXIX sesji Rady Miejskiej w Zbąszynku o godz. 1300. Jednocześnie stwierdził, że na sali 
obecnych jest 13 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób 
stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji /listy obecności 
radnych oraz gości stanowią załączniki nr 1 i 2 do niniejszego protokołu/.  

Nieobecni: 
Radny Dariusz Drosik 
Radny Wojciech Półtorak 

Radni uczcili pamięć śp. Franza Mani, Honorowego Obywatela Gminy Zbąszynek. 

Do pkt. 2. 

Wybór Sekretarza obrad 

Przewodniczący Rady Jan Mazur przyjętym zwyczajem na Sekretarza obrad sesji 
zgłosił kandydaturę radnej Haliny Taczała (wyraziła zgodę) i zarządził głosowanie. 
- za pełnieniem przez radną Halinę Taczała funkcji Sekretarza obrad sesji Rady - 
głosowało 13 radnych. 
W wyniku głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że Sekretarzem obrad sesji 
Rady została radna Halina Taczała. 

Do pkt.3. 

Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Jan Mazur  przedstawił planowany porządek obrad.  

P o r z ą d e k   o b r a d : 

1. Otwarcie sesji 
2. Wybór Sekretarza obrad 
3. Przyjęcie porządku obrad 
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady  
5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie 

międzysesyjnym 
6. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym 
7. Interpelacje i zapytania 
8. Sprawozdanie z realizacji strategii gminy  
9. Ocena funkcjonowania działalności sołectw  
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10. Informacja Przewodniczącego Rady i Burmistrza o przedłożonych 
oświadczeniach majątkowych za 2008 rok 

11. Podjęcie uchwał 
a/  w sprawie zmian budżetu gminy i w budżecie gminy na 2009 rok (projekt nr 1) 
b/  w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 
     Środowiska  i Gospodarki Wodnej z siedzibą w Zielonej Górze  
     z  przeznaczeniem na realizację zadania inwestycyjnego (projekt nr 2) 

  c/  w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości Rogoziniec na lata   
                 2008-2015” (projekt nr 3)  

 d/ w sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin dla 
nauczycieli o różnym obowiązkowym wymiarze godzin w ramach etatu łączonego 
(projekt nr 4) 

e/  w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji na prowadzenie 
niepublicznych przedszkoli oraz innych form wychowania przedszkolnego  
(projekt nr 5) 

12. Odpowiedzi na interpelacje 
13.Oświadczenia i wolne wnioski 
14.Zakończenie obrad 

W wyniku głosowania porządek sesji przyjęto jednogłośnie. 

Do pkt 4. 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 

Przewodniczący Rady Jan Mazur poinformował radnych, że protokół z ostatniej sesji 
przez czas trwania sesji jest wyłożony do wglądu i jeżeli nie będzie uwag zostanie przyjęty 
w pkt.13 porządku obrad. Projekt protokołu został wcześniej przesłany na skrzynki  
e-mailowe radnych. 

Do pkt. 5 

Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie międzysesyjnym 

Przewodniczący Rady Jan Mazur przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 
międzysesyjnym  /sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu/. 

 
 Do pkt.6 

Informacja z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym 

Burmistrz Wiesław Czyczerski przedstawił informację z działalności w okresie 
międzysesyjnym /informacja stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu/.  

W uzupełnieniu do przedstawianego sprawozdania z działalności w okresie 
międzysesyjnym dołączona została informacja z działalności referatów Urzędu Miejskiego 
w okresie międzysesyjnym /informacja z działalności referatów UM w okresie od 24 
września 2009r. do 28 października 2009r. - stanowi załącznik nr 5 do niniejszego 
protokołu/. 
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Do pkt.7  

Interpelacje i zapytania 

Nie zgłoszono interpelacji i zapytań. 

Do pkt. 8 

Sprawozdanie z realizacji strategii gminy 

Burmistrz Wiesław Czyczerski przedstawił w formie prezentacji multimedialnej 
sprawozdanie z realizacji celów operacyjnych strategii za okres od listopada 2008r. do 
października 2009r. /sprawozdanie stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu/. 
Przedstawione sprawozdanie przyjęto jednogłośnie.  

Następnie Przewodniczący Rady zarządził 10-minutową przerwę. 
 
Po przerwie 
 
Do pkt.9 

 
Ocena funkcjonowania sołectw 

Przewodniczący Rady Jan Mazur poinformował, że Komisja Porządku Publicznego i 
Praworządności na swoim posiedzeniu analizowała pod kątem merytorycznym 
funkcjonowanie sołectw, natomiast Komisja Gospodarki i Budżetu zweryfikowała 
dokumenty dotyczące wykorzystywania środków finansowych przez poszczególne 
sołectwa.  
Burmistrz Wiesław Czyczerski zaznaczył, iż gmina Zbąszynek jest jedną z nielicznych 
gmin, która przyznaje środki finansowe sołectwom w formie tzw. funduszu sołeckiego. 
Fundusz przyznawany jest w wysokości 20% odpisu z podatku rolnego, wyliczanego 
odrębnie dla każdego sołectwa. Środki te pozostają do dyspozycji rad sołeckich.  
W roku 2009 na sołectwa przeznaczono kwotę ogółem 88.279 zł, z czego: 
- sołectwo Kosieczyn 26.198 zł,  
- sołectwo Chlastawa 3.507 zł,  
- sołectwo Rogoziniec 12.762 zł,  
- sołectwo Kręcko 9.362 zł,  
- sołectwo Dąbrówka Wlkp. 36.450 zł. 
W bieżącym roku sołectwa przeznaczyły środki w szczególności na krzewienie kultury na 
terenach wiejskich i działalność świetlic w łącznej kwocie 30.327 zł, na utrzymanie zieleni 
kwotę 14.300 zł, na utrzymanie OSP - 800 zł, na promocję jednostek samorządu 
terytorialnego - 21.790 zł, gospodarkę gruntami i nieruchomościami 12.500 zł, w tym 
10.000 zł na wykonanie ścieżki rowerowej do cmentarza w Dąbrówce Wlkp.  
W ocenie Burmistrza sołectwa właściwie wykorzystują przyznane środki, ale zdarzają się 
również sporadyczne przypadki naruszania głównego założenia ustawy o finansach 
publicznych tzn. przeznaczania środków dla zamkniętych grup społecznych.  
Podsumowując, Burmistrz poinformował, że sołectwa do tej pory wykorzystały środki na 
łączną kwotę 69.110 zł tj. 78%, do końca roku dysponują jeszcze kwotą ponad 19.000 zł. 
Ponadto Burmistrz nadmienił, że w bieżącym roku po raz pierwszy podpisane zostały 
umowy na użytkowanie obiektów gminnych  zlokalizowanych na wsiach. Zgodnie z 
umowami wszystkie obiekty wiejskie zostały przekazane w użytkowanie stowarzyszeniom, 
organizacjom lub radom sołeckim, które od tej pory ponoszą za nie odpowiedzialność. Po 
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zweryfikowaniu kosztów użytkowania obiektów uzgodniono, iż gmina przekaże środki 
finansowe na bieżące ich funkcjonowanie, z założeniem, że środki wypracowane w roku 
bieżącym zostaną przekazane do wykorzystania w roku następnym. 
Rada Miejska jednogłośnie pozytywnie oceniła funkcjonowanie sołectw w gminie 
Zbąszynek. 

Do pkt. 10 

Informacja Przewodniczącego Rady i Burmistrza o przedłożonych 
oświadczeniach majątkowych za 2008 rok 

Przewodniczący Rady Jan Mazur przedstawił informację w temacie oświadczeń 
majątkowych za 2008 rok złożonych przez radnych /informacja stanowi załącznik nr 7 do 
niniejszego protokołu/ wraz z zaleceniami i analizą przedłożoną przez Naczelnika Urzędu 
Skarbowego w Świebodzinie. 
 
Burmistrz Wiesław Czyczerski przedstawił informację w temacie oświadczeń 
majątkowych za rok 2008 złożonych przez kierownictwo Urzędu oraz kierowników 
jednostek organizacyjnych /informacja stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu/ 
wraz z zaleceniami i analizą przedłożoną przez Naczelnika Urzędu Skarbowego w 
Świebodzinie. 
 

Do pkt.11 

Podjęcie uchwał 

a/. 

Główna księgowa Dorota Chłopowiec odczytała projekt uchwały w sprawie zmian 
budżetu gminy i w budżecie gminy na 2009 rok wraz z uzasadnieniem (projekt nr 1).  
Przewodniczący Rady Jan Mazur przypomniał, że Komisje zapoznały się szczegółowo 
na swoich posiedzeniach z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał 
czy są dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził 
głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 13 radnych – przy 13 głosach „za” podjęła uchwałę Nr 
XXXIX/52/2009 w sprawie zmian budżetu gminy i w budżecie gminy na 2009 rok. 
W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała Nr 
XXXIX/52/2009 w sprawie zmian budżetu gminy i w budżecie gminy na 2009 rok 
została podjęta  jednogłośnie /uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu/. 

b/. 

Główna księgowa Dorota Chłopowiec odczytała projekt uchwały w sprawie 
zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska  i Gospodarki 
Wodnej z siedzibą w Zielonej Górze z  przeznaczeniem na realizację zadania 
inwestycyjnego  wraz z uzasadnieniem (projekt nr 2).  
Przewodniczący Rady Jan Mazur przypomniał, że Komisje zapoznały się szczegółowo 
na swoich posiedzeniach z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał 
czy są dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził 
głosowanie. 
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Rada Miejska w obecności 13 radnych – przy 13 głosach „za” podjęła uchwałę Nr 
XXXIX/53/2009 w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 
Środowiska  i Gospodarki Wodnej z siedzibą w Zielonej Górze z  przeznaczeniem na 
realizację zadania inwestycyjnego. 
W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  
Nr XXXIX/53/2009 w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu 
Ochrony Środowiska  i Gospodarki Wodnej z siedzibą w Zielonej Górze z  
przeznaczeniem na realizację zadania inwestycyjnego została podjęta  jednogłośnie  
/uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu/. 

c/.  

Burmistrz Wiesław Czyczerski odczytał projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia „Planu 
Odnowy Miejscowości Rogoziniec na lata 2008-2015” (projekt nr 3). 
Przewodniczący Rady Jan Mazur przypomniał, że Komisje zapoznały się szczegółowo 
na swoich posiedzeniach z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał 
czy są dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził 
głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 13 radnych – przy 13 głosach „za” podjęła uchwałę Nr 
XXXIX/54/2009 w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości Rogoziniec na lata 
2008-2015”. 
W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  
Nr XXXIX/54/2009 w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości 
Rogoziniec na lata 2008-2015” została podjęta  jednogłośnie  /uchwała stanowi 
załącznik nr 11 do niniejszego protokołu/. 

d/. 

Burmistrz Wiesław Czyczerski odczytał projekt uchwały w sprawie ustalenia 
tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin dla nauczycieli o różnym obowiązkowym 
wymiarze godzin w ramach etatu łączonego (projekt nr 4).  
Przewodniczący Rady Jan Mazur przypomniał, że Komisje zapoznały się szczegółowo 
na swoich posiedzeniach z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał 
czy są dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził 
głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 13 radnych – przy 13 głosach „za” podjęła uchwałę Nr 
XXXIX/55/2009 w sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin dla 
nauczycieli o różnym obowiązkowym wymiarze godzin w ramach etatu łączonego.  
W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  
Nr XXXIX/55/2009 w sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 
godzin dla nauczycieli o różnym obowiązkowym wymiarze godzin w ramach etatu 
łączonego została podjęta  jednogłośnie  /uchwała stanowi załącznik nr 12 do 
niniejszego protokołu/. 

e/. 
 
Burmistrz Wiesław Czyczerski odczytał projekt w sprawie ustalenia trybu udzielania i 
rozliczania dotacji na prowadzenie niepublicznych przedszkoli oraz innych form 
wychowania przedszkolnego (projekt nr 5). 
Przewodniczący Rady Jan Mazur przypomniał, że Komisje zapoznały się szczegółowo 
na swoich posiedzeniach z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał 
czy są dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził 
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głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 13 radnych – przy 13 głosach „za” podjęła uchwałę Nr 
XXXIX/56/2009 w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji na prowadzenie 
niepublicznych przedszkoli oraz innych form wychowania przedszkolnego. 
W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  
Nr XXXIX/56/2009 w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji na 
prowadzenie niepublicznych przedszkoli oraz innych form wychowania 
przedszkolnego została podjęta  jednogłośnie  /uchwała stanowi załącznik nr 13 do 
niniejszego protokołu/. 

Do pkt.12 

Odpowiedzi na interpelacje 
 

Interpelacji i zapytań nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady Jan Mazur przeszedł do kolejnego punktu obrad. 

Do pkt.13 

Oświadczenia i wolne wnioski 

 
Burmistrz Wiesław Czyczerski poinformował, że Samorządowe Kolegium Odwoławcze 
w Zielonej Górze utrzymało w mocy dwie decyzje Burmistrza, na które mieszkaniec 
Chlastawy wniósł odwołanie. Sprawa dotyczyła naliczenia podatku w 2001 roku. 
Mieszkańcowi gminy służy obecnie odwołanie do Naczelnego Sądu Administracyjnego. 

Radny Sylwester Budych zgłosił następujące wnioski: 

 o ostateczne załatwienie sprawy w kwestii ustawienia lustra na rozwidleniu ulic 
Trzcielskiej z Główną w Dąbrówce Wlkp. 

 rozwiązanie problemu parkowania po obu stronach na ulicy Dworcowej w 
Dąbrówce Wlkp.  

 
Przewodniczący Rady Jan Mazur: 

 poinformował, że wpłynęła informacja o stanie realizacji zadań oświatowych, która 
zostanie przekazana do wiadomości w materiałach na najbliższych posiedzeniach 
Komisji Stałych, 

 zaprosił na obchody Święta Niepodległości.  

Następnie Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że protokół z ostatniej sesji 
przez czas trwania sesji był wyłożony do wglądu i nie wpłynęły żadne uwagi co do treści. 
Następnie zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. 
- za przyjęciem protokołu z XXXVIII sesji Rady głosowano jednogłośnie. 
Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że w wyniku głosowania protokół  
z XXXVIII sesji został przyjęty jednogłośnie.  
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Do pkt.14 

Zakończenie obrad 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Rady o godzinie 1530 zamknął 
sesję. 

Protokołowała:                                 Sekretarz obrad:                       Przewodniczący obrad: 

Magdalena Tomaszewska               Halina Taczała                                   Jan Mazur 

 

Protokół otrzymują: 

1. Burmistrz  
2. Sekretarz 
3. Główny księgowy 
4. Przewodniczący Rady 

 

 


